
 صادقیانعلیرضا نوشته  – به زبان ساده گرامر زبان انگلیسیموزش آ

  .روزانه دریافت کنید راآموزش ها با عضویت در کانال تلگرامی ما 

  

  a/anاستفاده کنیم چه موقع از   theچه موقع از 

شما ماشینی رو توي  مثلا. زمانی استفاده می شود که مفعول براي ما مشخص باشد و ان را بشناسیم theاز 

خب حالا فرض کنید می خواید این . فرداي همون روز دوباره همون ماشین رو میبینید. خیابان می بینید

  :میگید. اتفاق رو براي دوستتون تعریف کنید

رو  اون پژو زرد خوشگلهامروزم که داشتم میرفتم مدرسه . دیدم تو خیابونیه پژوي زرد خوشگل دیروز 

  .دوباره دیدم

اما تو . یکخب تو این جمله پژوي زرد خوشگل براي اولین بار براي شما ناشناس بوده پس قبلش گفتید 

  .اونپس گفتید . بار دوم واستون دیگه ناشناس نبود

ازش یاد می کنید و   theوقتی شما یه چیزي رو میشناسید با . خب تو زبان انگلیسی هم تقریبا همینجوره

  .a/anوقتی نمیشناسید با 

  :مثلا

 I eat an apple. The apple is red. 

  .این سیب قرمزه. من سیبی رو می خورم

  

به کار میره و تو جمله   a/anیادتون باشه توي دوتا جمله که یه کلمه تکرار شده تو جمله ي اول با : نکته

  :مثال  .theهاي بعدي با 

 Yesterday I saw a car. It was black and white. A man was in the car. He was so old. 

Suddenly the man threw a can out of the car. 

یکدفعه یه بطري . خیلی پیر بود. یه آقایی توي اون ماشین بود. مشکی سفید بود. دیروز یه ماشین دیدم

  .از ماشین پرت کرد بیرون

و دفعات بعد با  a/anه ي اول با دفع. دو سه بار تکرار شدند carو   manخب همونطور که میبیند کلمات 

the .  

  .امیدوارم از این درس لذت برده باشید
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